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Brukerutvalget ved Diakopnhjemmet Sykehus har med interesse lest Regional Utviklingsplan 
2040, og mener planen har viktige føringer og viser en tydelig retning for utvikling av 
helsetjenesten på en måte som er forenlig med pasientenes behov for å bli ivaretatt og 
informert, samt oppleve å ha innflytelse, påvirkning og samarbeide med fagperson om valg 
som gjelder egen person. 

Det er mange gode intensjoner, og vi er usikre på hvilke som vil bli vektlagt i Oppdrags- og 
Bestillerdokumentene til sykehusene.

Brukerutvalget er særlig opptatt av at ordningen med FACT-team må sikres videreføring, da 
FACT-teamene yter hjelp til de mest sårbare alvorlig psykisk syke. FACT-teamene, som består 
av ansatte både fra bydel og fra sykehus, må få en trygg og hensiktsmessig organisering, slik 
at de ansatte i samarbeid kan yte langvarig oppfølging og hjelp i de sykes lokalsamfunn. 
 
Brukerutvalget merker seg at HSØ gir tydelige signaler om å ta i bruk Samvalg som en viktig 
metode innenfor kommunikasjon. Samvalg innebærer at pasient og helsepersonell sammen 
kommer fram til hvilken undersøkelse eller behandling som passer best for pasienten.  
Brukerutvalget er opptatt av at man betrakter fagperson og pasient/pårørende som 
et team som tar ansvaret sammen. Derfor mener vi at det også må gjøres tiltak for å ruste 
opp pasienter og pårørende slik at de tør/klarer å fortelle hva som er viktig i deres hverdag. 

Brukerutvalget Diakonhjemmet Sykehus, 25.september 2022.
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